
April 2022 Edition 

Locker Rental Application Form 儲物櫃租用申請表  

Personal Information of Locker Applicant 儲物櫃申請人資料 

DB Address 愉景灣單位 : ______________________________________________________________(____________________) 

Membership No. 會員號碼 : ____________________ - ________   Expiry Date 會籍到期日: _____(dd) -_____(mm) -_____(yyyy) 

Surname 姓: __________________________   Given Name 名: _____________________________________________________ 

Please complete this form in English with BLOCK Capital Letters, tick  ‘ ’ as appropriate. 

請以英文正楷填寫，於適用地方加上 ‘ ’  

條款及細則：                                                                    

1. 首次申請時須繳付按金HK$100。按金於終止租用後退還予主證會
員之賬戶中。 

2. 請勿將貴重財物留在儲物櫃內，如有任何損失，本會既不負責。 

3. 因衛生理由，切勿將食物及飲品存放在儲物櫃內。 

4. 每張會員證只可於愉景灣康樂會及海澄湖畔會所各申請月租儲物櫃
乙個。 

5. 申請一經批核，儲物櫃之租金將按月預先記入主證會員之                  
賬戶中扣除。 

6. 如要終止租用儲物櫃，申請人須填妥「終止租用儲物櫃申請
表 」，並於每月之15日前交回會所。 

7. 如發現儲物櫃鎖匙有任何損毀或遺失，會員必須立即通知本會職
員。本會將於補發出新鎖匙當日，在主證賬戶中扣除HK$100行政
費用。 

8. 所有個人物品須於終止租用儲物櫃生效期前清走，否則本會有權繼
續收取租金及清走有關物品而無須預先通知。一切損失既不負責。 

9. 如本會進行滅蟲或維修保養工程需要清理儲物櫃，本會將出示通告
給會員，亦會將通告投入儲物櫃中。會員須於通告發出後7日內清
理儲物櫃，否則本會有權清走有關物品而不另行預先通知。 一切
損失既不負責。 

10. 任何情況下，如會員要求本會職員開啓已租用之儲物櫃並（須預先
驗証租用者身份），將收取HK$100行政費用，並在主證賬戶中扣
除。 

11. 儲物櫃鎖匙須於終止租用儲物櫃生效期前交還本會，否則本會 有
權繼續收取租金，直至有關之儲物櫃鎖匙已交還。 

聲明： 

本人（主證持有人及申請人）同意並接受上述之條款及細則，          
並遵重會所章程及附例之約束。 

*Signature of Principal Cardholder 

主證會員簽署 

*Signature of Applicant 

申請人簽署 

Date 

日期 

Please tick as appropriate 請選擇儲物櫃類別     

 Changing Room Locker - Small  更衣室儲物櫃 - 小 (H450mm x W250mm x D560mm) HK$ 90/ month 月 

 Changing Room Locker - Large  更衣室儲物櫃 - 大 (H990mm x W250mm x D560mm) HK$ 120/ month 月 

 Changing Room Key 儲物櫃換鎖 HK$ 100/ 個 

Terms and Conditions: 

1. A deposit of $100 will be charged at the first application. It will be refunded into the Principal 

Cardholder’s membership account on the following month after cancelled. 

2. No valuable item should be kept in the locker and the Club will not be responsible for any loss 

or damage. 

3. For hygiene reason NO food or drinks of any kind should be kept in the locker. 

4. Each cardholder can only apply for ONE Locker at DBRC and Club Siena. 

5. Monthly locker subscription fee is charged to the member’s account every month in advance 

once the application is accepted. 

6. In case of cancellation for the locker rental, the member must submit the ‘Locker Rental Can-

cellation Form’ on a date not later than 15th of the month before the effective month. 

7. If any locker key is found damaged or lost, the member should report to the Club immediately. 

An admin fee of HK$100 will be charged to member’s account after a new key is issued.  

8. All personal items in the locker must be removed on or before the effective day of cancellation; 

otherwise, the Club reserves the right to charge the monthly rental required continuously and to 

remove all items from the locker with no responsibility in case of any damage or loss. 

9. In case of pest control or any maintenance work required, all personal belongings in the locker 

should be removed within 7 days after a Club notice is issued which will also be slipped inside 

the rented lockers. Otherwise, the Club reserves the right to open and remove property from 

the lockers without further notice to the occupants and will not be responsible for any loss or             

damage. 

10. Should any Member request the Club to open his/her locker due to any reason, after necessary 

verification, a handling fee of HK$100 will be charged to the Member’s account. 

11. Prior to the effective date of cancellation; the locker key must be returned to the Club. Other-

wise, the Club reserves the right to charge the member’s monthly locker fee continuously until 

the said locker key is returned by the Member. 

Declaration: 

      I (Principal Cardholder and Applicant) agree and accept the above-mentioned terms and           

conditions, Rules and By-Laws of the Club. 

* Commencing month  生效月份：______________ (mm) ______________ (yyyy) 
  I authorize the Club to charge my Principal Cardholder’s membership account with the monthly locker rental required in 
  advance until the Club has received my cancellation form in accordance with the effective date requested. 

  本人現授權予會所，在收到本人申請終止租用儲物櫃之生效月份前，將儲物櫃之租金按月預先記入本人之主證會員賬戶中。 



Acknowledgement of Locker Key Receipt 儲物櫃鎖匙接收記錄 

DB Address 愉景灣單位 : __________________________________________________________________ 

Title稱謂:________  Surname 姓: _____________________________   Given Name 名: ____________________________ 

Membership No. 會員號碼 : ________________ - ________    

 

*Signature of Applicant   申請人簽署 Date   日期 

FOR OFFICE USE ONLY                                                      Processed on:                                  By: 

Locker Key No.:       Issued by:  Date: 

Receipt of the  Locker Key No:       


